
Radny Rady Miasta Lublina 
Stanisław Brzozowski 

Lublin dn. 25 lipiec 2022 r. 

Pan Krzysztof Żuk 
· Prezydent Miasta Lublina

Za pośrednictwem

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie remontu chodnika przy ul. Magnoliowej. 
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W związku ze zwycięskim projektem ub1egłoroczneJ edycJ1 budżetu obywatelskiego w 

dzielnicy Ponikwoda zaplanowano do wykonania m. in. remont odcinków chodników przy 

ul. Hiacyntowej i Magnoliowej. Prace te w znaczący sposób poprawią estetykę i bezpieczeństwo w 

rejonie znajdujących się tam dużych placówek oświatowych. 

Niestety w związku ze znaczącym wzrostem cen zakres realizacji projektu musiał zostać 

ograniczony o dwa odcinki. Brak realizacji jednego z nich negatywnie wpłynie jednak na 

kompleksowość prac, co ma szczególne znaczenie z uwagi na sąsiedztwo szkoły. Jednocześnie 

biorąc pod uwagę, że jest to odcinek bardzo krótki to zasadne jest jego zrealizowanie bezpośrednio 

ze środków budżetowych miasta, co będzie kolejnym dowodem na racjonalną współpracę Urzędu z 

mieszkańcami w celu realizacji ich słusznych inicjatyw. 

Biorąc pod uwagę powyższe proszę o ujęcie w tegorocznym planie wydatków 

budżetu miasta remontu fragmentu chodnika przy ul. Magnoliowej na odcinku od wejścia do 

Lubelskiego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego do wysokości ul. Storczykowej tj. 

zgodnie z zaznaczeniem na poniższej mapce. 



Jednocześnie w celu zachowania spójności z odcinkiem remontowanym w ramach środków z 

projektu budżetu obywatelskiego proszę o wykonanie nowej nawierzchni z betonowych płyt 

chodnikowych o wymiarach 50x50x7 cm w kolorze szarym. 
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